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Právnická fakulta asi v Olomouci zůstane
Ministerská komise se usnesla, že doporučí prodloužení akreditace
Větší naději na zachování studia práva má Univerzita Palackého v Olomouci. Ministerská akreditační komise se ve
středu usnesla, že doporučí prodloužení akreditace olomoucké právnické fakultě. Omezení přijímat nové uchazeče o
studium práva ale na fakultě zatím trvá.
"Akreditační komise ministerstvu doporučí prodloužení akreditace, aby bylo umožněno dostudovat současným
posluchačům. Zároveň zůstává v platnosti omezení přijímání nových uchazečů. Podle zákona o vysokých školách
může komise doporučit zrušení omezení, až pominou důvody, pro které bylo toto opatření učiněno," řekl Právu Jiří
Smrčka ze sekretariátu akreditační komise ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy. Rozhodnutí komise přivítala
rektorka univerzity Jana Mačáková, která se bude snažit, aby bylo umožněno zájemcům o studium vykonat příští
rok přijímací zkoušky. Avšak přes prodloužení akreditace se především mezi studenty obavy z budoucnosti fakulty
zcela nerozplynuly. Omezenou akreditaci magisterského studijního programu Právo a právní věda s oborem Právo
má právnická fakulta od letošního listopadu. O zrušení omezení hodlá usilovat především vedení fakulty. Jak již dříve
uvedl děkan právnické fakulty Michal Malacka, byly splněny všechny požadavky akreditační komise. V některých
kritériích prý byly závazky dokonce překročeny. Počet profesorů byl například zvýšen ze dvou na čtyři a potřebnou
kvalifikaci si zvýšili idalší pedagogové. Podmínky na fakultě posuzovala akreditační komise ministerstva školství již v
závěru loňského roku. Kromě jiného vytýkala, že výuku nezajišťuje odpovídající složení pedagogů. S nedostatečným
počtem docentů a profesorů v hlavním pracovním poměru měla souviset i nedostatečná publikační činnost vědeckého
charakteru. To podle komise nedávalo záruky kvalitního uskutečňování studijního programu. Ministerstvo školství
dalo tehdy vedení fakulty šanci, aby nedostatky do listopadu napravilo. Umožnilo také, aby se na fakultě ještě
konalo přijímací řízení pro akademický rok 2003 až 2004. Diskuse kolem budoucnosti právnické fakulty, která byla
na olomoucké univerzitě obnovena v roce 1991, se počátkem letošního roku odrazila i v nižším počtu přihlášených
uchazečů o studium. Těch bylo o pět set méně než loni. Přesto na podzim začalo v Olomouci studovat právo 240
nových posluchačů.


